
 

 

 

БАШТАНСЬКА  МІСЬКА РАДА  

БАШТАНСЬКОГО  РАЙОНУ МИКОЛАЇВСЬКОЇ  ОБЛАСТІ 

П Р О Т О К О Л 

від  23 грудня  2019 року № 41   

м. Баштанка 

 ХLІ  сесія  сьомого   скликання 

Місце проведення: зал засідань  
                                  міської ради 

Час 10.00 год. 
                                                                         

Всього  обрано  депутатів – 26 

Присутні  на  сесії  міської  ради – 21 (протокол реєстраційного голосування 
додається). 
       

Головуючий на сесії –   Іван РУБСЬКИЙ, міський голова.    
 

          Перед початком  роботи сорок першої сесії міської ради міський голова вручив 

депутатам міської ради Почесні відзнаки, які були видані з нагоди Дня місцевого 
самоврядування в Україні:  
Почесною грамотою Миколаївської обласної державної адміністрації нагороджена 

СОТНІКОВА Тетяна Василівна, за багаторічну сумлінну працю, професіоналізм і 
відповідальне ставлення до обраної справи, вагомий особистий внесок у розбудову 
місцевого самоврядування області, активну громадську діяльність та з нагоди 
відзначення Дня місцевого самоврядування, 
Почесною грамотою Миколаївської обласної ради нагороджений ЖИГАЛКІН Петро 
Іванович, за вагомий внесок у розбудову і становлення місцевого самоврядування в 
Україні, утвердження принципів загальнолюдської моралі, ідеалів правди, відданості, 
патріотизму, активну громадську позицію та  з нагоди відзначення Дня місцевого 
самоврядування. 
 

         Також, міський голова повідомив про кадрові зміни в Баштанському відділі  
поліції і представив БАРАШКОВСЬКОГО Кирила Петровича, майора поліції, 
начальника Баштанського відділу поліції ГУ НП в Миколаївській області. Привітав з 

призначенням і висловив сподівання  на подальшу плідну співпрацю. 
 
       Окурім того,  головуючий на сесії довів до відома депутатів заяву САВЧУКА 

Михайла Івановича про вихід з фракції політичної партії «Самопоміч» в міській раді 
у звʼязку з особистими мотивами. 
  

Сорок перша  сесія готувалася у відповідності до Закону України «Про доступ 
до публічної інформації». Проєкти рішень органу місцевого самоврядування, яким є 
Баштанська міська рада, розроблені відповідними розпорядниками, інформація 
оприлюднена на офіційному сайті Баштанської міської ради. Проєкти рішень були 
ретельно розглянуті на спільних засіданнях депутатських комісіях. Усі пропозиції та 
рекомендації враховано. 
     Окрім цього, депутати також отримали проєкти рішень на руки на паперових носіях.  
 



В роботі сесії взяли участь: 
- Кирил БАРАШКОВСЬКИЙ – начальник Баштанського відділу поліції ГУ НП 

в Миколаївській області; 
- Алла БАРСЕГЯН – керівник КНП «Багатопрофільна лікарня Баштанського 

району», 
- Володимир ДРАГУНОВСЬКИЙ– перший заступник міського голови;  
- Світлана ЄВДОЩЕНКО – заступник міського голови  питань діяльності 

виконавчих органів ради;  
- Лариса КОНОНЕНКО– керуюча справами виконавчого комітету міської ради; 
- Ганна ЗЕРКАЛІНА– начальник відділу освіти, молоді і спорту; 
- Світлана БЕРЕЗОВСЬКА  – начальник  відділу розвитку  культури і туризму; 
- Віктор КОТ – директор КП «Міськводоканал»; 
- Анатолій КАРДАШОВ – директор КП «Добробут»; 
- Ігор БОЛТРУШКО –  начальник КО «Правопорядок»; 
- Наталя ШЕЛЕСТ – помічник  старости с.Добре; 
- Олександр ХАЛАБУДА  -   т.в.о старости с.Піски; 
- Микола ЛУЦЕНКО - т.в.о старости с.Плющівка; 
- Олена ЗОЛОТУХІНА - т.в.о старости с.Христофорівка; 
- Олег ВОЛОВИЧ - т.в.о старости с.Явкине; 

- Світлана ЧУХАРЕНКО - староста с.Новоєгорівка; 

- Світлана ЧЕРНОВА - т.в.о старости с.Новосергіївка; 
- Людмила РОШИОР – т.в.о.старости с.Новопавлівка; 

- Павло МОЛОДЕЦЬКИЙ – т.в.о. старости с.Новоіванівка; 

- Меланія ДАНИЛЕНКО  – спеціаліст відділу з питань земельних відносин та 
охорони навколишнього середовища (с.Піски).  

- Працівники виконавчого апарату міської ради. 

 

         Головуючий на сесії міський голова Іван РУБСЬКИЙ запропонував депутатам 
провести реєстраційне голосування. 
 

         Проведено реєстраційне голосування. 

         Зареєструвались 21 депутат  та міський голова. 
 

       Згідно з пунктом 11 статті 46 Закону України «Про місцеве самоврядування в 
Україні», сесія міської  ради  є  повноважною, якщо  в  її  пленарному засіданні  бере  
участь  більше  половини  депутатів  від  загального  складу  ради.  

      

 (Лунає  Державний  Гімн  України) 
 

             Міський голова Іван РУБСЬКИЙ запропонував обрати секретаріат у 
кількості трьох депутатів: 
 

Володимир ОНИЩУК, від політичної партії БПП «Солідарність»;  
Віктор МАЙДАНОВ, від політичної партії «Об'єднання «Самопоміч»; 
Зінаїда ЧЕРНОВА, від політичної  «Відродження». 
  

Міська рада затвердила склад секретаріату. 
Підсумки голосування: 
 «ЗА» - 22, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0. 

 



        Також, головуючий на сесії вніс пропозицію обрати лічильну комісію у кількості 
трьох депутатів: 
 

Лідія ЗАБОЛОТНЯ, ВО «Батьківщина»;  
Петро ЖИГАЛКІН, від політичної партії «Наш край»; 
Тетяна КУЧЕРЕНКО, від політичної партії «Народний фронт». 
   

 Міська рада затвердила склад лічильної комісії.                                   
 Підсумки голосування: 
 «ЗА» - 22, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0. 

 

Головуючий на сесії міський голова Іван РУБСЬКИЙ оголосив про 
надходження до  міської ради наступних депутатських запитів та звернення: 

- від депутата міської ради МАЙДАНОВА Віктора Володимировича  щодо 
включення до проєкту бюджету Баштанської міської ради на 2020 рік фінансування 
для вирішення проблемних питань;   

-  від депутата міської ради МАЙДАНОВА Віктора Володимировича  щодо 
погодження   на   розробку  звіту по  визначенню  експертної оцінки земельних  
ділянок для викупу, які знаходяться в оренді;   

- від депутата міської ради ГРИЦЮКА Віталія Анатолійовича звернення  щодо 
затвердження проєкту землеустрою по відведенню земельної ділянки в оренду за 
зверненім ФГ «Когут В.В.»; 
 

- від депутата міської ради СМУЛЬСЬКОГО Миколи Івановича звернення  щодо 
затвердження проєкту землеустрою по відведенню земельної ділянки у власність 
гр. Смолі Олександру Борисовичу; 

 

- від депутата міської ради КОСТЮКА Віталія Миколайовича заява про складання 
повноважень депутата міської ради. 

 

Міський голова Іван РУБСЬКИЙ поставив на голосування пропозицію про 
внесення даних  запитів, звернень  та заяв до порядку денного сесії. 

 

Проведено голосування. 
«ЗА» - 21, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -1, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0. 

 

Головуючий на сесії міський голова Іван РУБСЬКИЙ оголосив порядок 
денний сорок першої сесії міської ради і запропонував проголосувати за його 
затвердження в цілому. 
 

Підсумки голосування: 
 «ЗА» - 22, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0. 

 

ПОРЯДОК  ДЕННИЙ 

сорок першої  сесії міської ради  сьомого скликання: 
 

1.      Про звіт  Баштанського міського голови про діяльність відповідно до 
повноважень, визначених статтею 42 Закону України «Про місцеве 
самоврядування в Україні», роботу Баштанської міської ради та її виконавчих 
органів ради. 



Інформує: Іван РУБСЬКИЙ, міський голова 

2. Про хід виконання Програми соціально-економічного розвитку 
Баштанської об'єднаної  територіальної громади на 2017-2019 роки, затвердженої 
рішенням міської ради від 28 серпня 2017 року №1, та затвердження Програми 
соціально-економічного розвитку Баштанської об'єднаної  територіальної 
громади на 2020-2023 роки. 

Інформує: Олена КОМОЩУК, начальник відділу з питань розвитку 
економіки, торгівлі та оподаткування 

3. Про очікуване виконання основних показників соціально-економічного 
розвитку Баштанської об’єднаної територіальної громади за 2019 рік та 
затвердження прогнозних показників соціально-економічного розвитку 
Баштанської об’єднаної територіальної громади на 2020-2022 роки. 

Інформує: Олена КОМОЩУК, начальник відділу з питань розвитку 
економіки, торгівлі та оподаткування 

4. Про внесення змін до рішення міської ради від 21 грудня 2018 року №6 
«Про внесення змін до міської Комплексної програми соціального захисту 
населення «Турбота» на період до 2021 року, затвердженої рішенням міської ради 
від 27 лютого 2017 року №2». 

Інформує: Олена КОМОЩУК, начальник відділу з питань розвитку 
економіки, торгівлі та оподаткування 

5. Про затвердження Програми з підвищення ефективності управління 
активами Баштанської об’єднаної територіальної громади на 2020-2022 роки. 

Інформує: Наталія БОГУН, головний спеціаліст відділу з питань 
житлово-комунального господарства, благоустрою, 
будівництва, розвитку інфраструктури та комунальної 
власності 

6. Про хід виконання програми реформування та розвитку житлово-

комунального господарства м.Баштанка та сіл Баштанської міської ради на 2017-

2022 роки, затвердженої рішенням міської ради від 06 квітня 2017 року №1. 

7. Про хід виконання програми фінансової підтримки КП «Міськводоканал» 
та здійснення внесків до статутного капіталу на 2018-2020 роки, затвердженої 
рішенням міської ради  від 12.09.2018 року №1. 

Інформує: Юрій ВЕЛИКОРОД, начальник відділу з питань житлово-

комунального господарства, благоустрою, будівництва, 
розвитку інфраструктури та комунальної власності 

8. Про внесення змін до рішення міської ради від 12 липня 2019 року № 21 
«Про затвердження Положення та складу органу приватизації житлового фонду, 
що перебуває у комунальній власності міської ради». 

Інформує: Наталія БОГУН, головний спеціаліст відділу з питань 
житлово-комунального господарства, благоустрою, 
будівництва, розвитку інфраструктури та комунальної 
власності 

9. Про надання згоди на прийняття із спільної власності територіальних 
громад міста, сіл Баштанського району до комунальної власності об’єднаної 
територіальної громади Баштанської міської ради рухомого та нерухомого майна 
бюджетних установ, що знаходяться на території Баштанської міської ради 

Інформує: Юрій Великород, начальник відділу з питань житлово-

комунального господарства, благоустрою, будівництва, розвитку 
інфраструктури та комунальної власності 



Інформує: Наталія БОГУН, головний спеціаліст відділу з питань 
житлово-комунального господарства, благоустрою, 
будівництва, розвитку інфраструктури та комунальної 
власності 

10. Про затвердження структури та штатної чисельності апарату і 
виконавчих органів Баштанської міської ради на 2020 рік. 

Інформує: Лариса КОНОНЕНКО, керуюча справами виконавчого 
комітету міської ради 

11. Про внесення змін до рішення Баштанської міської ради від 27 лютого 
2017 року № 10 «Про створення відділу розвитку культури і туризму виконавчого 
комітету Баштанської міської ради Миколаївської області». 

Інформує: Світлана БЕРЕЗОВСЬКА, начальник відділу розвитку 
культури і туризму 

12. Про структуру КО «Правопорядок» на 2020 рік. 
Інформує: Ігор БОЛТРУШКО, начальник КО «Правопорядок» 

13. Про внесення змін до Програми підтримки та розвитку первинної 
медичної допомоги на території Баштанської ОТГ на період 2019-2021 років. 

14. Про внесення змін до Програми підтримки та розвитку вторинної 
(стаціонарної) медичної допомоги на території Баштанської ОТГ на період 2019-

2021 років. 
Інформує: Світлана ЄВДОЩЕНКО, заступник міського голови з 

питань діяльності виконавчих органів ради  
 
15. Про внесення змін до міського бюджету Баштанської міської ради на 2019 

рік.  

16. Про хід виконання Програми розвитку місцевого самоврядування та 
сприяння відкритості і прозорості діяльності органів місцевого самоврядування 
Баштанської об’єднаної територіальної громади на 2017-2020 роки, затвердженої 
рішенням міської ради від 07 липня 2017 року №1. 

Інформує: Лариса КОНОНЕНКО, керуюча справами виконавчого 
комітету міської ради 

17.       Про внесення змін до рішення Баштанської міської ради від 28 грудня 
2016 року №8 «Про затвердження виконавчого комітету Баштанської міської 
ради». 

Інформує: Лариса КОНОНЕНКО, керуюча справами виконавчого 
комітету міської ради 

18. Про зняття з контролю рішення міської ради від 12 липня 2018 року №27 
«Про ліквідацію сільських виборчих комісій». 

Інформує: Лариса КОНОНЕНКО, керуюча справами виконавчого 
комітету міської ради 

19. Про затвердження міського бюджету Баштанської міської ради  на 2020 
рік. 

Інформує: Світлана ЄВДОЩЕНКО, заступник міського голови з 
питань діяльності виконавчих органів ради  

Інформує: Світлана ЄВДОЩЕНКО , заступник міського голови з 

питань діяльності виконавчих органів ради  



Інформує: Світлана ЄВДОЩЕНКО, заступник міського голови з 
питань діяльності виконавчих органів ради  

20. Про затвердження Положення про тимчасове користування окремими 
елементами благоустрою комунальної власності для здійснення виносної,  виїзної 
торгівлі на території Баштанської ОТГ. 

21. Про звіти голів постійних комісій міської ради. 
Інформують: Голови постійних комісій 

22. Про затвердження плану роботи Баштанської міської ради на  І півріччя 
2020 року. 

Інформує: Людмила ЛУЦЕНКО, секретар міської ради 

23. Про внесення змін до рішення міської ради від 23 листопада 2017 року №9 
«Про проведення звітів депутатів Баштанської міської ради перед виборцями». 

Інформує: Людмила ЛУЦЕНКО, секретар міської ради 

24. Про затвердження Положення про порядок надання земельних ділянок 
громадянам для ведення особистого селянського господарства за рахунок земель 
комунальної власності на території Баштанської об’єднаної територіальної 
громади. 

Інформує: Олександр ПІЧУРА, спеціаліст І категорії відділу з питань 
земельних відносин та охорони навколишнього середовища 

25. Про дозвіл на розробку технічної документації із землеустрою. 
Інформує: Олександр ПІЧУРА, спеціаліст І категорії відділу з питань 

земельних відносин та охорони навколишнього середовища 

26. Про затвердження проєкту землеустрою щодо надання земельної ділянки 
у власність для ведення садівництва. 

Інформує: Олександр ПІЧУРА, спеціаліст І категорії відділу з питань 
земельних відносин та охорони навколишнього середовища 

27. Про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення земельної 
ділянки у власність для ведення особистого селянського господарства. 

Інформує: Олександр ПІЧУРА, спеціаліст І категорії відділу з питань 
земельних відносин та охорони навколишнього середовища 

28. Про надання дозволу на розробку проєкту землеустрою щодо надання 
земельної ділянки у власність для ведення садівництва. 

Інформує: Олександр ПІЧУРА, спеціаліст І категорії відділу з питань 
земельних відносин та охорони навколишнього середовища 

29.       Про дозвіл на розробку проєкту землеустрою щодо відведення 
земельної ділянки в оренду під городництво 

30. Про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення земельної 
ділянки для продажу права оренди на земельних торгах у формі аукціону в межах 

міста Баштанка Баштанського району Миколаївської області. 

Інформує: Олена КОМОЩУК, начальник відділу з питань розвитку 
економіки, торгівлі та оподаткування 

Інформує: Олександр ПІЧУРА, спеціаліст  І категорії відділу з питань 
земельних відносин та охорони навколишнього середовища 



Інформує: Олександр ПІЧУРА, спеціаліст І категорії відділу з питань 
земельних відносин та охорони навколишнього середовища 

31. Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо поділу 
земельної ділянки. 

Інформує: Олександр ПІЧУРА, спеціаліст І категорії відділу з питань 
земельних відносин та охорони навколишнього середовища 

32. Про погодження проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки 
у власність.  

Інформує: Олександр ПІЧУРА, спеціаліст І категорії відділу з питань 
земельних відносин та охорони навколишнього середовища 

33. Про затвердження технічних документацій із землеустрою щодо 
встановлення (відновлення) в натурі меж земельних ділянок. 

Інформує: Олександр ПІЧУРА, спеціаліст І категорії відділу з питань 
земельних відносин та охорони навколишнього середовища 

34. Про дозвіл на розробку проєкту землеустрою щодо надання земельної 
ділянки у власність. 

35. Про припинення права власності (користування) земельною ділянкою в 
зв’язку з добровільною відмовою. 

Інформує: Олександр ПІЧУРА, спеціаліст І категорії відділу з питань 
земельних відносин та охорони навколишнього середовища 

36. Про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення земельної 
ділянки в довгострокову оренду. 

Інформує: Олександр ПІЧУРА, спеціаліст І категорії відділу з питань 
земельних відносин та охорони навколишнього середовища 

37. Про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення земельної 
ділянки у власність для ведення особистого селянського господарства. 

38. Про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення земельної 
ділянки у власність. 

Інформує: Олександр ПІЧУРА, спеціаліст І категорії відділу з питань 
земельних відносин та охорони навколишнього середовища 

39. Про дозвіл на розробку проєкту землеустрою щодо надання земельної 
ділянки в оренду. 

Інформує: Олександр ПІЧУРА, спеціаліст І категорії відділу з питань 
земельних відносин та охорони навколишнього середовища 

40. Про визначення площ земельних ділянок сільськогосподарського 
призначення комунальної власності, які пропонуються для передачі у власність 
для ведення особистого селянського господарства. 

Інформує: Олександр ПІЧУРА, спеціаліст І категорії відділу з питань 
земельних відносин та охорони навколишнього середовища 

41. Про погодження в частині надання дозволу на розробку документації із 
землеустрою щодо відведення земельної ділянки в постійне користування. 

Інформує: Олександр ПІЧУРА, спеціаліст  І категорії відділу з питань 
земельних відносин та охорони навколишнього середовища 

Інформує: Олександр ПІЧУРА, спеціаліст І категорії  відділу з питань 
земельних відносин та охорони навколишнього середовища 



42. Про затвердження технічної документації по визначенню нормативної 
грошової оцінки земельної ділянки площею 0,84 га, передбаченої до надання в 
оренду ТОВ «Альбіленд» для розміщення та експлуатації об’єктів дорожнього 
сервісу. 

Інформує: Олександр ПІЧУРА, спеціаліст І категорії відділу з питань 
земельних відносин та охорони навколишнього середовища 

43. Про дозвіл на розробку технічної документації із землеустрою щодо поділу  
           земельної ділянки. 
 

 

 

44. Про надання дозволу на розроблення технічної документації із 
землеустрою щодо встановлення меж земельної ділянки (паю) в натурі (на 
місцевості). 

Інформує: Олександр ПІЧУРА, спеціаліст І категорії відділу з питань 
земельних відносин та охорони навколишнього середовища 

45. Про погодження в частині надання дозволу на розробку документації із 
землеустрою щодо відведення земельної ділянки у власність для ведення 
особистого селянського господарства. 

46. Про надання дозволу на розробку проєкту землеустрою щодо відведення  
земельної ділянки у власність для ведення особистого селянського господарства. 

Інформує: Олександр ПІЧУРА, спеціаліст І категорії відділу з питань 
земельних відносин та охорони навколишнього середовища 

47. Про відмову в припиненні права користування земельною ділянкою в 
звʼязку з добровільною відмовою. 

Інформує: Олександр ПІЧУРА, спеціаліст І категорії відділу з питань 
земельних відносин та охорони навколишнього середовища 

48. Про дозвіл на розробку проєкту із землеустрою щодо надання земельної 
ділянки у власність. 

Інформує: Олександр ПІЧУРА, спеціаліст відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

49. Про  депутатський  запит депутата  міської ради Майданова В.В. щодо 

погодження   на   розробку      звіту по  визначенню  експертної оцінки земельних  
ділянок для викупу, які знаходяться в оренді. 

Інформує: Олександр ПІЧУРА, спеціаліст  І категорії відділу з питань 
земельних відносин та охорони навколишнього середовища 

Інформує: 
 

 

Олександр ПІЧУРА, спеціаліст  І категорії відділу з питань 
земельних відносин та охорони навколишнього середовища 

Інформує: Олександр ПІЧУРА, спеціаліст  І категорії відділу з питань 
земельних відносин та охорони навколишнього середовища 



Інформує: Олександр ПІЧУРА, спеціаліст відділу з питань земельних 
відносин та охорони навколишнього середовища 

50. Про депутатський запит депутата міської ради Майданова В. В.  щодо 
включення до проєкту бюджету Баштанської міської ради на 2020 рік 
фінансування для вирішення проблемних питань.   

Інформує: Віктор МАЙДАНОВ, депутат міської ради 

51.  Про дострокове припинення повноважень депутата міської ради Костюка 
В.М. 

Інформує: Віталій КОСТЮК, депутат міської ради 

1. СЛУХАЛИ:  
Про звіт Баштанського міського голови про діяльність відповідно до 
повноважень, визначених статтею 42, Закону України «Про місцеве 
самоврядування в Україні», роботу Баштанської міської ради та її виконавчих 
органів. 

Доповідав: Іван РУБСЬКИЙ, міський голова 

 

Проведено голосування   
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 21, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -1, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 1  додається) 
 

2. СЛУХАЛИ:  
Про хід виконання Програми соціально-економічного розвитку Баштанської 
об'єднаної  територіальної громади на 2017-2019 роки, затвердженої рішенням 
міської ради від 28 серпня 2017 року №1, та затвердження Програми соціально-

економічного розвитку Баштанської об'єднаної  територіальної громади на 2020-

2023 роки. 
Доповідала: Олена КОМОЩУК, начальник відділу з питань розвитку 

економіки, торгівлі та оподаткування 

 

Проведено голосування   
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 22, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 2  додається) 
 

3. СЛУХАЛИ:  
Про очікуване виконання основних показників соціально-економічного розвитку 
Баштанської об’єднаної територіальної громади за 2019 рік та затвердження 
прогнозних показників соціально-економічного розвитку Баштанської об’єднаної 
територіальної громади на 2020-2022 роки. 

Доповідала: Олена КОМОЩУК, начальник відділу з питань розвитку 
економіки, торгівлі та оподаткування 

 

Проведено голосування   



Підсумки голосування:  
«ЗА» - 22, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 3  додається) 
 

4. СЛУХАЛИ:  
Про внесення змін до рішення міської ради від 21 грудня 2018 року №6 «Про 
внесення змін до міської Комплексної програми соціального захисту населення 
«Турбота» на період до 2021 року, затвердженої рішенням міської ради від 27 
лютого 2017 року №2». 

Доповідала: Олена КОМОЩУК, начальник відділу з питань розвитку 
економіки, торгівлі та оподаткування 

Проведено голосування   
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 22, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 4  додається) 
 

5. СЛУХАЛИ:  
Про затвердження Програми з підвищення ефективності управління активами 
Баштанської об’єднаної територіальної громади на 2020-2022 роки. 

Доповідала: Наталія БОГУН, головний спеціаліст відділу з питань 
житлово-комунального господарства, благоустрою, 
будівництва, розвитку інфраструктури та комунальної 
власності 

 

Проведено голосування   
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 21, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -1, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 5  додається) 
 

6. СЛУХАЛИ:  
Про хід виконання програми реформування та розвитку житлово-комунального 
господарства м.Баштанка та сіл Баштанської міської ради на 2017-2022 роки, 
затвердженої рішенням міської ради від 06 квітня 2017 року №1. 

 

Проведено голосування   
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 21, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 1 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 6  додається) 
 

7. СЛУХАЛИ:  
Про хід виконання програми фінансової підтримки КП «Міськводоканал» та 
здійснення внесків до статутного капіталу на 2018-2020 роки, затвердженої 
рішенням міської ради  від 12.09.2018 року №1. 

Доповідав : Юрій ВЕЛИКОРОД, начальник відділу з питань житлово-

комунального господарства, благоустрою, будівництва, розвитку 
інфраструктури та комунальної власності 



Доповідав: Юрій ВЕЛИКОРОД, начальник відділу з питань житлово-

комунального господарства, благоустрою, будівництва, 
розвитку інфраструктури та комунальної власності 

 

Проведено голосування   
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 21, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 1 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 7  додається) 
 

8. СЛУХАЛИ:  
Про внесення змін до рішення міської ради від 12 липня 2019 року № 21 «Про 
затвердження Положення та складу органу приватизації житлового фонду, що 
перебуває у комунальній власності міської ради». 

Доповідала: Наталія БОГУН, головний спеціаліст відділу з питань 
житлово-комунального господарства, благоустрою, 
будівництва, розвитку інфраструктури та комунальної 
власності 

 

Проведено голосування   
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 20, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 2 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 8  додається) 
 

9. СЛУХАЛИ:  
Про надання згоди на прийняття із спільної власності територіальних громад 
міста, сіл Баштанського району до комунальної власності об’єднаної 
територіальної громади Баштанської міської ради рухомого та нерухомого майна 
бюджетних установ, що знаходяться на території Баштанської міської ради 

Доповідала: Наталія БОГУН, головний спеціаліст відділу з питань 
житлово-комунального господарства, благоустрою, 
будівництва, розвитку інфраструктури та комунальної 
власності 

 

Проведено голосування   
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 21, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -1, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 9  додається) 
 

10. СЛУХАЛИ:  
Про затвердження структури та штатної чисельності апарату і виконавчих 
органів Баштанської міської ради на 2020 рік. 

Доповідала: Лариса КОНОНЕНКО, керуюча справами виконавчого 
комітету міської ради 

      

 Міський голова Іван РУБСЬКИЙ проінформував, що в ході обговорення на  
спільному засіданні постійних комісій  міської ради з питань планування, бюджету, 
фінансів, економіки, інвестицій та регуляторної політики та з питань соціального 
захисту медицини, торгівлі,  побутового обслуговування, освіти, культури, спорту, 
молодіжної політики, духовності, законності, захисту прав громадян, депутатської 
діяльності  та  етики  депутатами було  запропоновано внести зміни до штатної 



чисельності відділу з питань розвитку економіки, торгівлі та оподаткування, а саме: 
затвердити її у чисельності 3 посади, виключивши посаду головного спеціаліста – 

інспектора праці, та залишити повну ставку водія Добренського та Новоєгорівського 
ТОВК. 

 

Міський голова поставив на голосування поправку про внесення змін до 
запропонованої чисельності відділу з питань розвитку економіки, торгівлі та 
оподаткування.  
Проведено голосування  за поправку 

«ЗА» - 20, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 2 

Поправка підтримана. 
 

        Міський голова поставив на голосування проєкт рішення в цілому з урахуванням 
поправки. 
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 22, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 10  додається) 
 
11. СЛУХАЛИ:  
Про внесення змін до рішення Баштанської міської ради від 27 лютого 2017 року 
№ 10 «Про створення відділу розвитку культури і туризму виконавчого комітету 
Баштанської міської ради Миколаївської області». 

Доповідала: Світлана БЕРЕЗОВСЬКА, начальник відділу розвитку 
культури і туризму 

 

Проведено голосування   
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 22, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 11  додається) 
 

12. СЛУХАЛИ:  
Про структуру КО «Правопорядок» на 2020 рік. 

Доповідав: Ігор БОЛТРУШКО, начальник КО «Правопорядок» 

 
      Міський голова Іван РУБСЬКИЙ проінформував, що в ході обговорення на 
засіданні постійних комісій міської ради депутатами було  запропоновано виключити 
із назви рішення слова «на 2020 рік», щоб щороку не повертатися до цього питання, а в 
разі необхідності вносити зміни до затвердженої структури. 
 

Проведено голосування з урахуванням озвучених змін. 
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 18, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -1, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 3 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 12  додається) 
 
13. СЛУХАЛИ:  
Про внесення змін до Програми підтримки та розвитку первинної медичної 
допомоги на території Баштанської ОТГ на період 2019-2021 років. 

 

Доповідала : Світлана ЄВДОЩЕНКО, заступник міського голови з питань 
діяльності виконавчих органів ради  



Проведено голосування   
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 22, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 13  додається) 
 

14. СЛУХАЛИ:  
Про внесення змін до Програми підтримки та розвитку вторинної (стаціонарної) 
медичної допомоги на території Баштанської ОТГ на період 2019-2021 років. 

Доповідала: Світлана ЄВДОЩЕНКО, заступник міського голови з 
питань діяльності виконавчих органів ради  

 
      Міський голова Іван РУБСЬКИЙпроінформував, що в ході розгляду на засіданні 
постійних комісій міської ради депутатами було обговорено критичну ситуацію, що 
складається в питанні реформування вторинної медицини та у звʼязку з 
ненадходженням очікуваної субвенції на соціально-економічний розвиток територій 3 
млн.грн. Дану субвенцію за домовленістю планувалося направити на покращення 
матеріально-технічної бази КНП «Багатопрофільна лікарня Баштанського району» з 
метою отримання в подальшому відповідних ліцензій та можливості надання медичних 
послуг населенню району. У звʼязку з цим, та намірами виділити відповідні кошти у 
бюджеті міської ради на 2020 рік, необхідно внести зміни до програми та доповнити  
заходи та обсяги фінансування Програми пунктами наступного змісту: 
 

- Пункт 16. Придбання ендоскопічної цифрової стійки (колоноскоп, гастроскоп, 
бронхоскоп) та передбачити фінансування за цим заходом в сумі 2300,0 тис.грн. на 
2020 рік.    

- Пункт 17. Придбання ендоскопічної цифрової стійки (цитаскоп, гістероскоп) та 
передбачити фінансування за цим заходом в сумі 700,0 тис.грн. на 2020 рік.    

 

Проведено голосування  з урахуванням озвучених змін. 
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 22, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 14  додається) 
 
15. СЛУХАЛИ:  
Про внесення змін до міського бюджету Баштанської міської ради на 2019 рік.  

 

      Міський голова Іван РУБСЬКИЙ проінформував, що в  ході обговорення на 
засіданні постійних комісій міської ради та у звʼязку із надходженням до міської ради 
додаткових субвенцій, листів звернень депутатів, членами постійної комісії  було  
погоджено внесення додаткових змін, а саме: 

 

- спрямувати кошти в сумі 25,251 тис.грн. на придбання засобів для корекційної 
роботи, меблів, принтеру з метою обслуговування дитини з особливими освітніми 
потребами (Новопавлівська ЗОШ); 

- субвенцію з місцевого бюджету на здійснення переданих видатків у сфері охорони 
здоровʼя за рахунок коштів медичної субвенції у сумі 302,400 тис.грн. спрямувати 
Багатопрофільній лікарні на заробітну плату з нарахуванням, на лікування на 

Доповідала : Світлана ЄВДОЩЕНКО, заступник міського голови з питань 
діяльності виконавчих органів ради  



хронічну ниркову недостатність методом гемодіалізу та хворих на цукровий та 
нецукровий діабет; 

- у звʼязку з надходженням розпорядження голови ОДА кошти в сумі 70,0 тис. грн. 
субвенції з обласного бюджету спрямувати на поточний ремонт тіньових навісів 
для Баштанського ЗДО «Ягідка»; 

- депутатські кошти депутата Майданова Віктора Володимировича в сумі 1920 грн. 
спрямувати на придбання світильників для потреб ЗДО «Віночок», залучивши при 
цьому залишок коштів в сумі 420 грн., що утворився від економії при закупівлі 
телевізору для цього ж закладу; 

- депутатські кошти Гапішко Світлани Володимирівни в сумі 25,0 тис.грн., 
спрямувати на придбання обчислювального блоку для інтерактивної панелі для 
Баштанської гімназії; 

- депутатські кошти Фігури Лариси Володимирівни, які виникли в результаті 
економії при придбанні кондиціонера  в сумі 1600  грн. спрямувати на придбання 
димоходу збірного типу для твердопаливного котла для Новоєгорівського 
сільського клубу. 
 

Проведено голосування  з урахуванням  змін та доповнень. 
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 21, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -1, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 15  додається) 
 

16. СЛУХАЛИ:  
Про хід виконання Програми розвитку місцевого самоврядування та сприяння 
відкритості і прозорості діяльності органів місцевого самоврядування 
Баштанської об’єднаної територіальної громади на 2017-2020 роки, затвердженої 
рішенням міської ради від 07 липня 2017 року №1. 

Доповідала: Лариса КОНОНЕНКО, керуюча справами виконавчого 
комітету міської ради 

       

Міський голова Іван РУБСЬКИЙ проінформував, що в  ході обговорення на 
засіданні постійних комісій міської ради депутатами було  погоджено внесення 
наступних змін: 
- У заходах Програми у пункті 1.10 після слів «Придбання ліцензійних програм 

автоматизованої системи діловодства та  електронного документообігу» доповнити 
слова «та обслуговування», а також змінити суми на 2020 рік – зі 150 на 450 
тис.грн., на виконання Програми 2017-2020 р.р. змінити суми  з 350,0 на 650,0 
тис.грн. 

- У пункті 6.2 «Бюджет участі» на 2020 рік передбачити 700 тис.грн. замість 600,0 
тис.грн., тому і суму на 2017-2020 роки збільшити на 100,0 з 2300,0 на 2400,0 
тис.грн.   
 

Проведено голосування  з урахуванням змін та доповнень 

Підсумки голосування:  
«ЗА» - 22, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 16  додається) 
 
17. СЛУХАЛИ:  
Про внесення змін до рішення Баштанської міської ради від 28 грудня 2016 року 
№8 «Про затвердження виконавчого комітету Баштанської міської ради». 



Доповідала: Лариса КОНОНЕНКО, керуюча справами виконавчого 
комітету міської ради 

      

 В ході обговорення, в якому взяли участь депутати міської ради Віктор 
МАЙДАНОВ та Володимир ОНИЩУК було порушено питання щодо введення до 
складу виконавчого комітету представників за поданням фракцій в міській раді.   

 

Проведено голосування   
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 22, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 17  додається) 
 

18. СЛУХАЛИ:  
Про зняття з контролю рішення міської ради від 12 липня 2018 року №27 «Про 
ліквідацію сільських виборчих комісій». 

Доповідала: Лариса КОНОНЕНКО, керуюча справами виконавчого 
комітету міської ради 

 

Проведено голосування   
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 21, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 1. 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 18  додається) 
 

19. СЛУХАЛИ:  
Про затвердження міського бюджету Баштанської міської ради  на 2020 рік. 

Доповідала: Світлана ЄВДОЩЕНКО, заступник міського голови з питань 
діяльності виконавчих органів ради  

       

Міський голова Іван РУБСЬКИЙ проінформував, що в ході обговорення на 
засіданнях постійних комісій міської ради депутатами було  погоджено внесення змін 
та доповнень до проєкту рішення. Це було спричинено критичною ситуацією, що 
складається в питанні реформування вторинної медицини та у звʼязку з 
ненадходженням субвенції на соціально-економічний розвиток територій, як це 
планувалося раніше. 
    У звʼязку з цим до проєкту рішення пропонується внести наступні зміни: 
- пропонується зменшити видатки по загальному фонду, передбачені на поточний 
ремонт вулиць, доріг комунальної власності на 950,0 тис.грн. (із застосуванням 
пропорційного підходу до розподілу коштів по м.Баштанка та селам громади). 
- пропонується зменшити видатки по загальному фонду, передбачені на послуги КП 
«Добробут» по благоустрою на 950,0 тис.грн.; 
- пропонується зменшити видатки по загальному фонду на утримання апарату міської 
ради, а саме на оплату праці з нарахуванням на неї на суму на 400,0 тис.грн.; 
- кошти в сумі 2300,0 тис.грн. спрямувати на покращення матеріально- технічної бази 
КНП «Багатопрофільна лікарня Баштанського району», а саме придбання 
ендоскопічної цифрової стійки (колоноскоп, гастроскоп, бронхоскоп); 
- пропонується зменшити видатки на  придбання обладнання для облаштування 
робочого місця лікаря-офтальмолога (офтальмоскопу, щілинної лампи, авто 
рефрактометру) на 100,0 тис.грн.  та залишити їх на рівні – 147,0 тис. грн,  
- пропонується збільшити видатки на придбання компʼютерної техніки для  
Багатопрофільної лікарні на 100,0 тис.грн. та передбачити їх на рівні –  345,0 тис. грн. у 



звʼязку із можливим залученням коштів з обласного бюджету на реалізацію 
мікропроєктів. 
 

  Окрім того, на постійній комісії з питань агропромислового комплексу, 
земельних ресурсів та екології депутатами було доручено вишукати кошти для 
вирішення нагальних проблемних питань громади, а саме: 
- заміна основних засувок на водогоні ЗОШ № 2 (пропонується доручити КП 

«Міськводоканал» здійснити відповідні прорахунки та повернутися до розгляду 
цього питання при розподілі залишків освітньої субвенції); 

- встановлення системи для відведення води з даху Новоіванівської ЗОШ 
(пропонується доручити відділу освіти здійснити відповідні прорахунки та 
повернутися до розгляду цього питання при розподілі залишків освітньої 
субвенції); 

- передбачити кошти на ремонт підлоги спортивного залу міського культурного 
центру (за попередніми розрахунками необхідна сума складає 45,6 тис.грн.); 

- вишукати кошти для забезпечення виплати працівникам апарату міської ради 
премії в розмірі посадового окладу до свят в розмірі 585,6 тис.грн.; 

- вишукати кошти на ремонт внутрішнього порогу та замощення двору тротуарною 
плиткою в ЗОШ № 1 (пропонується доручити відділу освіти здійснити відповідні 
прорахунки та повернутися до розгляду цього питання при розподілі залишків 
освітньої субвенції); 

- вишукати кошти на придбання муніципального автобусу для забезпечення 
перевезення між селами громади та по території міста (пропонується вирішити 
шляхом кооперування депутатських коштів); 

- передбачити кошти близько 12,0 тис.грн.  на відновлення баскетбольного щита у 
Міському культурному центрі (пропонується повернутись до розгляду даного 
питання під час розподілу вільного залишку коштів). 

 

ВИСТУПИЛИ:  
Володимир ОНИЩУК, депутат міської ради, який зауважив, що дане рішення про 
спрямування коштів міського бюджету на покращення матеріально-технічної бази 
лікарні є дуже непростим, адже ці кошти були отримані внаслідок зменшення видатків 
за одними із ключових за важливістю і необхідністю статей, а саме ремонт доріг 
комунальної власності громади та благоустрій її території. Наголосив, що зменшення 
видатків буде стосуватися пропорційно всіх ТОВК громади та міста. Але це є 
вимушений захід у звʼязку з критичною ситуацією, що складається з госпітальним 
округом. Зауважив, що у разі наявності перевиконаня міського бюджету у 2020 році 
кошти на ці видатки будуть відновлюватись. 
 

Світлана ЄВДОЩЕНКО, заступник міського голови з питань діяльності виконавчих 
органів ради, яка запропонувала доручити т.в.о. старост сіл та старості с.Новоєгорівка   
активізувати проведення роботи з товаровиробниками, підприємцями в селах щодо 
необхідності сплати податків та зборів до міського бюджету так, як у звʼязку з 
виникненням недоїмки по надходженню податків і зборів міська рада не може в повній 
мірі забезпечити фінансування передбачених видатків.   
 

ДОРУЧЕННЯ: 
Т.в.о. старост сіл та старості с.Новоєгорівка  активізувати проведеня роботи з 
товаровиробниками, підприємцями в селах громади щодо необхідності сплати податків 
та зборів до міського бюджету.  
 



Проведено голосування  з урахуванням  змін та доповнень. 
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 22, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 19  додається) 
 

20. СЛУХАЛИ:  
Про затвердження Положення про тимчасове користування окремими 
елементами благоустрою комунальної власності для здійснення виносної,  виїзної 
торгівлі на території Баштанської ОТГ. 

 

        Міський голова Іван РУБСЬКИЙ проінформував, що в ході обговорення на 
засіданні постійних комісій міської ради депутатами було  запропоновано доповнити 
розділ 3 Положення  пунктом 7 наступного змісту: 

 

7.Звільняються від сплати за користування окремими елементами благоустрою 
громадяни, які проживають на території Баштанської ОТГ та реалізують продукцію, 
вирощену на власній присадибній ділянці.  
   

Проведено голосування  з урахуванням  змін та доповнень. 
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 19, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 3 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 20  додається) 
 

21. СЛУХАЛИ:  
Про звіти голів постійних комісій міської ради. 

Доповідали: Голови постійних комісій 

  

Проведено голосування   
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 20, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 2 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 21  додається) 
 

22. СЛУХАЛИ:  
Про затвердження плану роботи Баштанської міської ради на  І півріччя 2020 

року. 
Доповідала: Людмила ЛУЦЕНКО, секретар міської ради 

 

Проведено голосування   
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 20, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 2 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 22  додається) 
 

23. СЛУХАЛИ:  
Про внесення змін до рішення міської ради від 23 листопада 2017 року №9 «Про 
проведення звітів депутатів Баштанської міської ради перед виборцями». 

Доповідала: Людмила ЛУЦЕНКО, секретар міської ради 

 

Доповідала: Олена КОМОЩУК, начальник відділу з питань розвитку 
економіки, торгівлі та оподаткування 



Проведено голосування   
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 20, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 2 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 23  додається) 
 

 

24. СЛУХАЛИ:  
Про затвердження Положення про порядок надання земельних ділянок 
громадянам для ведення особистого селянського господарства за рахунок земель 
комунальної власності на території Баштанської об’єднаної територіальної 
громади. 

Доповідав: Олександр ПІЧУРА, спеціаліст І категорії відділу з питань 
земельних відносин та охорони навколишнього середовища 

 
 Міський голова Іван РУБСЬКИ проінформував, що  постійна комісія з питань 

агропромислового комплексу, земельних ресурсів, благоустрою та  екології  не 
підтримала більшістю голосів даний проєкт рішення, обґрунтовуючи тим, що Законом 
України не передбачено  формування будь яких черг для надання земельних ділянок 
для ведення ОСГ. 
 

ВИСТУПИЛИ:  

Володимир ОНИЩУК, депутат міської ради, який запропонував виключит дане 
питання з порядку денного та направити його на доопрацювання. У звʼязку з цим 
необхідно провести спільне засідання постійної комісії з питань агропромислового 
комплексу, земельних ресурсів, благоустрою та екології   та голів інших постійних 
комісій з метою вивчення ситуації, що складається в міській раді та відділі з питань 
земельних відносин з прийомом та реєстрацією заяв та підготовкою рішень за цими 
заявами. Наголосив на тому, що реєстрація заяв із земельних питань  в міській раді 
повинна вестися централізовано. 
 

Віталій ГРИЦЮК, депутат міської ради, наголосив що у звʼязку з великим обʼємом 
питань, що виносяться на розгляд депутатів на постійних комісіях та сесіях, в них 
практично не має змоги  досконало вивчити всі проєкти рішень. Запропонував 
проводити окремо сесії щомісячно з метою розгляду проєктів рішень щодо 
врегулювання земельних відносин. 
 

Віктор МАЙДАНОВ, депутат міської ради, який проінформував, що в міській раді 
було прийнято розпорядження міського голови від 05.12.2019 р. «Про організацію 
роботи з реєстрації звернень громадян із земельних питань», яке на його думку є 
незаконним, так як передбачає внесення змін до Положення про відділ, що в свою 
чергу є повноваженням сесії ради. Запропонував скасувати дане розпорядження та 
обговорити ситуацію, що склалася у земельному відділі на погоджувальній раді у 
міського голови.    
 

ДОРУЧЕННЯ: 
Доручити керуючій справами виконавчого комітету (Л.КОНОНЕНКО) спільно з 
начальником відділу з питань земельних відносин та охорони навколишнього 
середовища (І.БУБЛИК) вивчити питання щодо реєстрації в міській раді та руху 
звернень із земельних питань та внести пропозиції щодо впорядкування даного 
питання для обговорення на засіданні погоджувальної ради при міському голові. 



 

Міський голова поставив на голосування пропозицію щодо зняття з розгляду 
даного проєкту рішення та направлення його на доопрацювання. 
 

Проведено голосування    
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 20, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -1, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 1 

ВИРІШИЛИ:      (зняти з розгляду проєкт рішення «Про затвердження Положення 
про порядок надання земельних ділянок громадянам для ведення особистого 
селянського господарства за рахунок земель комунальної власності на території 
Баштанської об’єднаної територіальної громади» та направити його на 
доопрацювання) 

 

25. СЛУХАЛИ:  
Про дозвіл на розробку технічної документації із землеустрою. 

Доповідав: Олександр ПІЧУРА, спеціаліст І категорії відділу з питань 
земельних відносин та охорони навколишнього середовища 

Проведено голосування   
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 19, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 3 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 24  додається). 
 

26. СЛУХАЛИ:  
Про затвердження проєкту землеустрою щодо надання земельної ділянки у 
власність для ведення садівництва. 

Доповідав: Олександр ПІЧУРА, спеціаліст І категорії відділу з питань 
земельних відносин та охорони навколишнього середовища 

       

Міський голова Іван РУБСЬКИЙ проінформував, що в ході обговорення на 
засіданні постійних комісій міської ради депутатами було  запропоновано доповнити 
проєкт рішення, а саме вказати кадастровий номер земельної ділянки 
4820610100:01:052:0027 та доповнити констатуючу частину словами «і передати йому 
у власність». 
 

Проведено голосування  з урахуванням  змін та доповнень. 
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 18, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 4 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 25  додається) 
 
27. СЛУХАЛИ:  
Про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки у 
власність для ведення особистого селянського господарства. 

Доповідав: Олександр ПІЧУРА, спеціаліст І категорії відділу з питань 
земельних відносин та охорони навколишнього середовища 

 

Проведено голосування   
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 20, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 2 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 26  додається) 
 



28. СЛУХАЛИ:  
Про надання дозволу на розробку проєкту землеустрою щодо надання земельної 
ділянки у власність для ведення садівництва. 

Доповідав: Олександр ПІЧУРА, спеціаліст І категорії відділу з питань 
земельних відносин та охорони навколишнього середовища 

       

        Міський голова Іван РУБСЬКИЙ проінформував, що в ході обговорення на 
засіданні постійних комісій міської ради депутатами було  висловлено зауваження 
щодо пункту 1 даного рішення, а саме, заявнику Киці Валентину Миколайовичу 
необхідно надати до сесії викопіювання  з Генплану. У звʼязку з тим, що заявником не 
було надано вищевказане викопіювання, пропонується виключити пункт 1 з даного 
проєкту рішення та направити на доопрацювання. 
 

Проведено голосування з урахуванням змін.   
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 20, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 2 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 27  додається) 
 
29. СЛУХАЛИ:  
Про дозвіл на розробку проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки в 
оренду під городництво 

        

 Міський голова Іван РУБСЬКИЙ проінформував, що в ході обговорення на 
засіданні постійних комісій міської ради депутатами було  висловлено зауваження 
щодо  необхідності надати до сесії викопіювання  з Генплану по всіх земельних 
ділянках. 
      В ході обговорення, в якому взяли участь міський голова Іван РУБСЬКИЙ, депутат 
міської ради Володимир ОНИЩУК було виявлено, що земельні ділянки у пунктах 
1,2,4,5,6,7 знаходяться на території майбутнього промислового парку, а отже не 
можуть бути виділені в оренду для ведення городництва. Але, з метою уникнення 
конфліктних ситуацій з членами садівничого товариства «Світанок» було 
запропоновано доручити віділу з питань земельних відносн та охорони навколишнього 
середовища вивчити дане питання та запропонувати шляхи його вирішення. 
 

ДОРУЧЕННЯ: 
Віділу з питань земельних відносн та охорони навколишнього середовища вивчити 
питання про можливість надання дозволів на розробку проєктів землеустрою щодо 
відведення земельних ділянок в оренду під городництво членам садівничого 
товариства «Світанок» з метою вирішення конфліктної ситуації. 
 

     Міський голова поставив на голосування поправку щодо виключення з проєкту 
рішення пунктів 1,2,4,5,6,7 та направлення їх на доопрацювання.   
 

Проведено голосування  за поправку 

Підсумки голосування:  
«ЗА» - 20, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 2 

Поправку підтримано. 
 

Доповідав : Олександр ПІЧУРА, спеціаліст  І категорії відділу з питань 
земельних відносин та охорони навколишнього середовища 



Проведено голосування за проєкт рішення в цілому з урахуванням поправки 

Підсумки голосування: 
«ЗА» - 21, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 1 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 28  додається) 
 

30. СЛУХАЛИ:  
Про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки для 
продажу права оренди на земельних торгах у формі аукціону в межах міста 
Баштанка Баштанського району Миколаївської області. 

Доповідав: Олександр ПІЧУРА, спеціаліст І категорії відділу з питань 
земельних відносин та охорони навколишнього середовища 

      

 Міський голова Іван РУБСЬКИЙ проінформував, що в ході обговорення на 
засіданні постійних комісій міської ради депутатами було  погоджено  доповнити 
проєкт рішення пунктами наступного змісту: 
        «3. Затвердити проєкт землеустрою щодо відведення земельної ділянки для 
продажу права оренди на земельних торгах за рахунок земель житлової та громадської 
забудови комунальної власності, для будівництва та обслуговування інших будівель 
громадської забудови, площею 0,0020 га, кадастровий номер 4820610100:01:047:0022 
по вул. Полтавська, 14, в межах міста Баштанка Баштанського району Миколаївської 
області. 
          4. Затвердити проєкт землеустрою щодо відведення земельної ділянки для 
продажу права оренди на земельних торгах за рахунок земель житлової та громадської 
забудови комунальної власності, для будівництва та обслуговування інших будівель 
громадської забудови, площею 0,0140 га, кадастровий номер 4820610100:01:045:0065 
по вул. Ювілейна, 75, в межах міста Баштанка Баштанського району Миколаївської 
області.» 

 

Проведено голосування з урахуванням доповнень.  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 21, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 1 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 29  додається) 
 
31. СЛУХАЛИ:  
Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо поділу земельної 
ділянки. 

Доповідав: Олександр ПІЧУРА, спеціаліст І категорії відділу з 
питань земельних відносин та охорони навколишнього 
середовища 

 
Міський голова Іван РУБСЬКИЙ проінформував, що постійна комісія з питань 

агропромислового комплексу, земельних ресурсів, благоустрою та  екології   не 
підтримала більшістю голосів даний проєкт рішення.  В решти постійних комісій 
зауважень з даного питання не виникло. 
 

Проведено голосування   
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 16, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -5, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 1 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 30  додається) 
 



32. СЛУХАЛИ:  
Про погодження проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки у 
власність.  

Доповідав: Олександр ПІЧУРА, спеціаліст І категорії  відділу з 
питань земельних відносин та охорони навколишнього 
середовища 

 

Міський голова Іван РУБСЬКИЙ проінформував, що в ході обговорення на 

засіданні постійних комісій міської ради депутатами було  запропоновано внести зміни 
в пункт 1 проєкту рішення та викласти його в такій редакції: 

«1. Відмовити в погодженні ГРИДІНУ Денису Вікторовичу проєкту 
землеустрою щодо відведення земельної ділянки у власність для ведення особистого 
селянського господарства площею до 2,0 га, в межах міста Баштанка Баштанської 
міської ради Миколаївської області, в звʼязку з невідповідністю місця розташування 
земельної ділянки відповідно до Генерального  плану м.Баштанка та іншої 
містобудівної документації» . 

 

     Також, виникло питання по пункту 3 проєкту рішення щодо місця проживання 
заявника МОСКАЛЕНКА Сергія Володимировича. В ході доопрацювання проєкту 
рішення виявилось, що даний громадянин раніше проживав в с.Добре, є учасником 
АТО. 
 

      Окрім того, до міської ради надійшло депутатське звернення депутата міської ради 
СМУЛЬСЬКОГО Миколи Івановича щодо включення до даного проєкту рішення 
пункту 5 наступного змісту: 
   «5.  Погодити СМОЛІ Олександру Борисовичу проєкт землеустрою щодо 
відведення земельної ділянки у власність для ведення особистого селянського 
господарства площею до 2,0 га, в межах міста Баштанка Баштанської міської ради 
Миколаївської області». 

 

Проведено голосування  з урахуванням озвучених змін. 
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 21, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 1 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 31  додається) 
 

33. СЛУХАЛИ:  
Про затвердження технічних документацій із землеустрою щодо встановлення 
(відновлення) в натурі меж земельних ділянок. 

Доповідав: Олександр ПІЧУРА, спеціаліст І категорії  відділу з питань 
земельних відносин та охорони навколишнього середовища 

 

Проведено голосування   
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 22, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 32  додається) 
 

34. СЛУХАЛИ:  
Про дозвіл на розробку проєкту землеустрою щодо надання земельної ділянки у 
власність. 



      До міської ради надійшло повідомлення від депутата міської ради ЗАБОЛОТНЬОЇ 
Лідії Іванівни про виникнення в неї  конфлікту інтересів у звʼязку з розглядом даного 
питання порядку денного. 
     

      Міський голова Іван РУБСЬКИЙ проінформував, що в ході обговорення на 
засіданні постійних комісій міської ради депутатами було  запропоновано доповнити 
проєкт рішення пунктами наступного змісту: 
«п. 14. Відмовити в надані дозволу громадянину САВРИЛОВУ Миколі Миколайовичу 
щодо замовлення в землевпорядній організації виготовлення проєкту землеустрою 
щодо надання земельної ділянки у власність для будівництва та обслуговування 
жилого будинку та господарських споруд площею до 0,25 га,  із земель комунальної 
власності по вул. Стадіонна, 20-а, с. Новоєгорівка, в звʼязки з тим, що не погоджено 
викопіювання з відділом  містобудування, архітектури та містобудівного кадастру та 
цивільного захисту. 

15. Відмовити в надані дозволу громадянину БЄЛІКОВІЙ Анастасії Борисівні щодо 
замовлення в землевпорядній організації виготовлення проєкту землеустрою щодо 
надання земельної ділянки у власність для будівництва та обслуговування жилого 
будинку та господарських споруд площею до 0,25 га,  із земель комунальної власності 
по вул. Садова, 8, с. Новоєгорівка, в звʼязки з тим, що не погоджено викопіювання з 
відділом містобудування, архітектури та містобудівного кадастру та цивільного 
захисту.» 

 

Проведено голосування з урахуванням  змін та доповнень.  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 21, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 1 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 33  додається) 
 
35. СЛУХАЛИ:  
Про припинення права власності (користування) земельною ділянкою в зв’язку з 
добровільною відмовою. 

Доповідав: Олександр ПІЧУРА, спеціаліст І категорії  відділу з питань 
земельних відносин та охорони навколишнього середовища 

 

Проведено голосування   
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 22, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 34  додається) 
 

36. СЛУХАЛИ:  
Про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки в 
довгострокову оренду. 

Доповідав: Олександр ПІЧУРА, спеціаліст І категорії  відділу з питань 
земельних відносин та охорони навколишнього середовища 

           До міської ради надійшло повідомлення від депутата міської ради СУХАРЯ 

Володимира Михайловича про виникнення в нього  конфлікту інтересів у звʼязку з 
розглядом даного питання порядку денного. 

Доповідав : Олександр ПІЧУРА, спеціаліст  І категорії  відділу з питань 
земельних відносин та охорони навколишнього середовища 



     Також, до міської ради надійшло депутатське звернення від  депутата міської ради 
ГРИЦЮКА Віталія Анатолійовича щодо включення до даного проєкту рішення пункту 
4 наступного змісту: 

«4. Затвердити проєкт землеустрою щодо відведення земельної ділянки в 
довгострокову оренду терміном на 49 років фермерському господарству «Когут В.В.» 
для розміщення та обслуговування нежитлових споруд по зберіганню та переробці 
сільськогосподарської продукції із земель комунальної власності, не наданих у 
власність або користування, площею 1,3313 га, кадастровий номер 
4820610100:04:052:0009, по вул. О.Сизоненка, 9, в межах території  Баштанської 
міської ради та передати земельну ділянку в оренду, при умові орендної плати 12%». 

 

Проведено голосування  з урахуванням озвучених змін. 
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 21, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 1 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 35  додається) 
 
37. СЛУХАЛИ:  
Про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки у 
власність для ведення особистого селянського господарства. 

       

Міський голова Іван РУБСЬКИЙ проінформував, що в ході обговорення на 
засіданні постійних комісій міської ради депутатами було  виявлено невідповідність 
розробленої документації наданому міською радою дозволу. 

Було запропоновано запросити на сесію заявника ЮРЧИКА Сергія Івановича та 
землевпорядника Пісківського ТОВК ДАНИЛЕНКО Меланію Федорівну для надання 
відповідних розʼяснень та прийняття остаточного рішення.  
 

ВИСТУПИЛИ: 
Меланія ДАНИЛЕНКО, спеціаліст відділу з питань земельних відносин та охорони 
навколишнього середовища, яка наголосила, що завником Юрчиком С.І. було дійсно 
отримано дозвіл на виготовлення проєкту землеустрою на  земельну ділянку одним 
масивом площею до 2 га, але на території Пісківського ТОВК відсутні земельні 
ділянки такої площі, тому було розроблено  2 проєкти. 

 

Віктор МАЙДАНОВ, депутат міської ради, який наголосив, що відповідно до 
законодавства України громадянин має право на отримання однієї земельної ділянки у 
власність для ведення особистого селянського господарства площею до 2 га, тому 
вважає порушенням законодавства затвердження двох проєктів землеустрою.  
 

       Міський голова   поставив на голосування поправку щодо виключення з проєкту 
рішення  пунктів 2 та 3 та направити на доопрацювання. 

Проведено голосування  за поправку. 
«ЗА» - 21, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 1 

Поправку підтримано. 
 

Проведено голосування за проєкт рішення в цілому з урахуванням поправки 

Підсумки голосування:  
«ЗА» - 22, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» -  

Доповідав : Олександр ПІЧУРА, спеціаліст І категорії   відділу з питань 
земельних відносин та охорони навколишнього середовища 



ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 36  додається) 
  
38. СЛУХАЛИ:  
Про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки у 
власність. 

Доповідав: Олександр ПІЧУРА, спеціаліст І категорії  відділу з 
питань земельних відносин та охорони навколишнього 
середовища 

 

Проведено голосування   
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 20, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -2, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 37  додається) 
 

39. СЛУХАЛИ:  
Про дозвіл на розробку проєкту землеустрою щодо надання земельної ділянки в 
оренду. 

Доповідав: Олександр ПІЧУРА спеціаліст І категорії  відділу з 
питань земельних відносин та охорони навколишнього 
середовища 

      До міської ради надійшло повідомлення від депутата міської ради СУХАРЯ 

Володимира Михайловича про виникнення в нього  конфлікту інтересів у звʼязку з 
розглядом даного питання порядку денного. 
     Також, депутатами під час розгляду проєкту рішення на засіданні комісії було 
запропоновано запросити на сесію землевпорядника Пісківського ТОВК ДАНИЛЕНКО 

Меланію Федорівну для надання відповідних розʼяснень по пункту 4 проєкту рішення 
щодо надання дозволу Юрчику Миколі Васильовичу. 
    Окрім того, депутатами було надано зауваження щодо викопіювання з Генплану, а 
саме їх деталізації та встановлення контурів земельної ділянки. 
 

ВИСТУПИЛИ: 
Леонід СИРИЦЯ, головний архітектор Баштанської ОТГ, який наголосив, що 
проєктант під час розробки проєкту землеустрою не має включити до загальної площі 
земельної ділянки територію,  де прокладено алею (за заявою Сухаря К.В). 
 

Меланія ДАНИЛЕНКО, спеціаліст відділу з питань земельних відносин та охорони 
навколишнього середовища, яка проінформувала  по пункту 4 проєкту рішення, що на 
території, на яку претендує заявник, раніше розміщувався господарський двір, а тепер 

вона використовується для розміщення техніки заявника.      
 

Проведено голосування   
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 20, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -2, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 38  додається) 
 
40. СЛУХАЛИ:  
Про визначення площ земельних ділянок сільськогосподарського призначення 
комунальної власності, які пропонуються для передачі у власність для ведення 
особистого селянського господарства. 



Доповідав: Олександр ПІЧУРА, спеціаліст І категорії  відділу з 
питань земельних відносин та охорони навколишнього 
середовища 

 

Проведено голосування   
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 19, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 3 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 39  додається) 
 

41. СЛУХАЛИ:  
Про погодження в частині надання дозволу на розробку документації із 
землеустрою щодо відведення земельної ділянки в постійне користування. 

 

Проведено голосування   
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 19, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 3 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 40  додається) 
 

42. СЛУХАЛИ:  
Про затвердження технічної документації по визначенню нормативної грошової 
оцінки земельної ділянки площею 0,84 га, передбаченої до надання в оренду ТОВ 
«Альбіленд» для розміщення та експлуатації об’єктів дорожнього сервісу. 

Доповідав: Олександр ПІЧУРА, спеціаліст І категорії  відділу з 
питань земельних відносин та охорони навколишнього 
середовища 

    
В ході обговорення в якому взяли участь міський голова Іван РУБСЬКИЙ та 

Світлана ЄВДОЩЕНКО,  заступник міського голови з питань діяльності виконавчих 
органів ради, було запропоновано доповнити проєкт рішення пунктом 2 наступного 
змісту:  
«2. Рекомендувати Головному управлінню Держгеокадастру в Миколаївській області 
встановити орендну плату за користування земельною ділянкою в розмірі 12% від 
нормативно – грошової оцінки землі» 

 

Проведено голосування  з урахуванням озвучених змін. 
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 20, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 2 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 41  додається) 
 

43. СЛУХАЛИ:  
Про дозвіл на розробку технічної документації із землеустрою щодо поділу 
земельної ділянки. 

Доповідав: Олександр ПІЧУРА, спеціаліст І категорії  відділу з 
питань земельних відносин та охорони навколишнього 
середовища 

 

Проведено голосування   

Доповідав : Олександр ПІЧУРА, спеціаліст І категорії   відділу з питань 
земельних відносин та охорони навколишнього середовища 



Підсумки голосування:  
«ЗА» - 22, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 42  додається) 
 

44. СЛУХАЛИ:  
Про надання дозволу на розроблення технічної документації із землеустрою щодо 
встановлення меж земельної ділянки (паю) в натурі (на місцевості). 

Доповідав: Олександр ПІЧУРА, спеціаліст І категорії  відділу з 
питань земельних відносин та охорони навколишнього 
середовища 

     

Проведено голосування   
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 21, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 1 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 43  додається) 
 

45. СЛУХАЛИ:  
Про погодження в частині надання дозволу на розробку документації із 
землеустрою щодо відведення земельної ділянки у власність для ведення 
особистого селянського господарства. 

         

Міський голова Іван РУБСЬКИЙ проінформував, що в ході обговорення на 
засіданні постійних комісій міської ради депутатами було  запропоновано доповнити 
проєкт рішення пунктом наступного змісту: 

«7.Погодити дії Держгеокадастру в частині надання дозволу на розробку 
документації із землеустрою НАЛИВАНОМУ Володимиру Ярославовичу щодо 
відведення  земельної ділянки у власність для ведення особистого селянського 
господарства площею до 2,00 га, в межах Пісківського територіального органу, 
Баштанського району, Миколаївської області».         

 

Проведено голосування з урахуванням озвучених змін.   
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 20, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 2 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 44  додається) 
 

46. СЛУХАЛИ:  
Про надання дозволу на розробку проєкту землеустрою щодо відведення  
земельної ділянки у власність для ведення особистого селянського господарства. 

Доповідав: Олександр ПІЧУРА, спеціаліст І категорії  відділу з питань 
земельних відносин та охорони навколишнього середовища 

       

Міський голова Іван РУБСЬКИЙ проінформував, що в ході обговорення на 
засіданні постійних комісій міської ради депутатами було  запропоновано доповнити 
проєкт рішення пунктами наступного змісту:  
«6.Дозволити БОРОЗЕНЦЮ Миколі Андрійовичу розробку проєкту землеустрою щодо 
відведення  земельної ділянки у власність для ведення особистого селянського 
господарства площею до 2,00 га, в межах Плющівського територіального органу 

Доповідав: Олександр ПІЧУРА , спеціаліст І категорії   відділу з питань 
земельних відносин та охорони навколишнього середовища 



виконавчого комітету Баштанської міської ради, Баштанського району, Миколаївської 
області. 
28. Дозволити ТИХОНОВУ Олексію Володимировичу розробку проєкту землеустрою 
щодо відведення  земельної ділянки у власність для ведення особистого селянського 
господарства площею до 2,00 га, в межах Плющівського територіального органу 
виконавчого комітету Баштанської міської ради, Баштанського району, Миколаївської 
області». 

 
      Окрім цього, було запропоновано надавати дозволи на розробку проєктів 
землеустрою тим учасникам АТО, які проживають на території Баштанської ОТГ, а 
решті заявникам відмовити у звʼязку з відсутністю вільних земельних ділянок та 
поставити на чергу. 

 

ВИСТУПИЛИ:  
Віталій ГРИЦЮК, Володимир ОНИЩУК, депутати міської ради, які 
запропонували виключити даний проєкт рішення з порядку денного та направити його 
на доопрацювання. Це зумовлено тим, що до міської ради надходить дуже багато 
звернень щодо надання дозволу на розробку проєкту землеустрою про надання 
земельної ділянки для ведення особистого селянського господарства, тоді як депутати 
міської ради не мали змоги детально  розглянути дане питання. Наголосили на тому, 
що вважають за необхідне детально вивчати всю документацію, яку надано 
заявниками, з метою прийняття об’єктивних та законних рішень. Припустили, що 

задовольнити права усіх заявників на отримання таких земельних ділянок Баштанська 
міська рада наразі не може, у звʼязку з відсутністю в комунальній власності вільних 
земельних ділянок.     
 

Проведено голосування  за пропозицію щодо виключення з порядку денного даного 
проєкту рішення.  
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 20, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 2 

ВИРІШИЛИ:      (виключити з порядку денного проєкт рішення «Про надання дозволу 
на розробку проєкту землеустрою щодо відведення  земельної ділянки у власність для 
ведення особистого селянського господарства» та направити його на додаткове 
вивчення та доопрацювання). 

 

47. СЛУХАЛИ:  
Про відмову в припиненні права користування земельною ділянкою в звʼязку з 
добровільною відмовою. 

Доповідав: Олександр ПІЧУРА, спеціаліст І категорії  відділу з питань 
земельних відносин та охорони навколишнього середовища 

 

Проведено голосування   
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 18, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 4 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 45  додається) 
 

48. СЛУХАЛИ:  
Про дозвіл на розробку проєкту із землеустрою щодо надання земельної ділянки у 
власність. 



Доповідав: Олександр ПІЧУРА, спеціаліст І категорії  відділу з питань 
земельних відносин та охорони навколишнього середовища 

 

До міської ради надійшло повідомлення від Олександра ПІЧУРИ про 
виникнення в нього конфлікту інтересів у звʼязку з підготовкою та розглядом даного 
проєкту рішення.       
      Міський голова Іван РУБСЬКИЙ проінформував, що в ході обговорення на 
засіданні постійних комісій міської ради депутати не дійшли згоди щодо даного 
проєкту рішення. Було запропоновано винести його на розгляд сесії. 
 

ВИСТУПИЛИ: 

Іван БУБЛИК, начальник  відділу з питань земельних відносин та охорони 
навколишнього середовища, який проінформував писутніх про те, що до комунальної 
власності Баштанської міської ради було передано 2833 га землі, яка передана в 
постійне користування, з них 1298 га передано в постійне користування ТДВ «Зоря 
Інгулу». 

Віталій ГРИЦЮК, Володимир ОНИЩУК, депутати міської ради, які запропонували 
виключити даний проєкт рішення з порядку денного, ще раз обговорити дане питання 
на погоджувальній раді із запрошеням до участі у засіданні голів фермерських 
господарств, які подали документи на розпаювання земельних ділянок. 
 

Міський голова поставив на голосування пропозицію  про зняття даного проєкту 
рішення  з порядку денного.    
 

Проведено голосування   
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 15, «ПРОТИ» -3, «УТРИМАЛИСЬ» -2, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 2 

ВИРІШИЛИ:      (виключити з порядку денного проєкт рішення «Про дозвіл на 
розробку проєкту із землеустрою щодо надання земельної ділянки у власність» та 
направити його на додаткове вивчення та доопрацювання) 
 

49. СЛУХАЛИ:  
Про  депутатський  запит депутата  міської ради Майданова В.В. щодо 
погодження   на   розробку      звіту по  визначенню  експертної оцінки земельних  
ділянок для викупу, які знаходяться в оренді. 

Доповідав: Олександр ПІЧУРА, спеціаліст І категорії  відділу з 
питань земельних відносин та охорони навколишнього 
середовища 

 

Проведено голосування   
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 17, «ПРОТИ» - 1, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 4 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 46  додається) 
 

50. СЛУХАЛИ:  
Про депутатський запит депутата міської ради Майданова В.В.  щодо включення 

до проєкту бюджету Баштанської міської ради на 2020 рік фінансування для 
вирішення проблемних питань.   



Доповідав: Віктор МАЙДАНОВ, депутат міської ради 

       В ході обговорення депутатського запиту було запропоновано підтримати його  та 
доручити: 
1) фінансовому відділу,  відділу освіти, молоді та спорту, відділу розвитку культури і 
туризму  виконавчого комітету міської ради при внесенні змін до міського бюджету, 
при розподілі освітньої субвенції та вільного залишку міського бюджету, передбачити 
при наявності відповідного фінансового ресурсу кошти: для встановлення системи 
водовідводу на покрівлі Новоіванівської ЗОШ; ремонту підлоги в спортивній залі 
міського культурного центру та встановлення баскетбольного щита; придбання системи 
відеоспостереження в паркову зону мікрорайону «Агропромтехніка», придбання 
муніципального автотранспорту для перевезення мешканців ОТГ; 
2) відділу житлово-комунального господарства  вжити заходи щодо поліпшення    
освітлення  по  вул. Васляєва   та   внести спільні   з   КП «Міськводоканал» пропозиції 
щодо заміни водопровідних труб між багатоповерхівками в мікрорайоні 
«Агропромтехніка» . 
 

Проведено голосування   
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 22, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 47  додається) 
 

51. СЛУХАЛИ:  
Про дострокове припинення повноважень депутата міської ради Костюка В.М. 

Доповідав: Віталій КОСТЮК, депутат міської ради 

Проведено голосування   
Підсумки голосування:  
«ЗА» - 15, «ПРОТИ» - 2, «УТРИМАЛИСЬ» -4, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 48  додається) 
 

     Міський голова Іван РУБСЬКИЙ, оголосив  про те, що проєкти рішень порядку  
денного ХLІ сесії міської ради, депутатські запити,  звернення та заяви були розглянуті. 
Оголосив про закриття сесії.  
           

                                                 Лунає  Державний  Гімн  України. 
 

 

Міський голова                                                                         Іван РУБСЬКИЙ 

 

 

 

Протокол вела: начальник відділу  організаційно-  

кадрової роботи та контролю          
                                                                                                    Юлія  ГЛАДКА 

 


